
PROTOKÓŁ I/2024 

z zebrania wyborczego mieszkańców Osiedla Leśnego 

w dniu 2 września 2024 r.  

 

J. Łukasik – Przewodniczący ZOL  – w I terminie brak wymaganego kworum, termin II 

zebrania ustalono na godz. 17.15. 

W oczekiwaniu na II termin zebrania K. Chmara – Centrum Usług Społecznych – 

przedstawiła informacje na temat organizowania społeczności lokalnej oraz Usług Door – To  

Door. 

 

J. Łukasik – powitał władze oraz zebranych mieszkańców i odczytał porządek obrad –  

zał. nr 1. 

Kto z mieszkańców jest za przyjęciem porządku obrad ? 

Wszyscy za. 

 

Ad. 1. Wybory zarządu osiedla. 

 

J. Łukasik – zwrócił się do mieszkańców z zapytaniem ilu osobowy ma być skład zarządu ?   

Mieszkańcy zaproponowali 5 - osobowy skład zarządu.  

Kto jest za 5 – osobowym składem zarządu ?  

Wszyscy mieszkańcy za. 

 

J. Łukasik – prośba o zgłaszanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. Dodał,  

że osoby, które zostaną powołane do pracy w Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować  

do zarządu.   

Zgłoszono: 

1. Gracjana Szuwałę – wyraził zgodę, 

2. Martę Szmyt – wyraziła zgodę, 

3. Jarosława Gronowskiego – wyraził zgodę. 

 

J. Łukasik – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

 



J. Łukasik – prośba o zgłaszanie kandydatów do zarządu. 

Do Zarządu Osiedla zgłoszono następujące kandydatury : 

1. Józefa Łukasika – wyraził zgodę  

2. Alicję Żaguń – wyraziła zgodę 

3. Andrzeja Bąbkę – wyraził zgodę  

4. Mirosława Cabana – wyraził pisemną zgodę, gdyż był nieobecny na zebraniu, 

5. Łukasza Owieśnego – wyraził zgodę, 

6. Igora Boczkaję – wyraził zgodę.  

 

J. Łukasik – Kto jest za zamknięciem listy?  

Wszyscy za.  

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (przygotowała  karty do głosowania, opieczętowała 

je, rozdała mieszkańcom, przedstawiła zasady głosowania, policzyła głosy). 

 

G. Szuwała – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku głosowania tajnego  

do zarządu Osiedla Leśnego kadencji 2024 – 2024  wybrano: 

1. Alicję Żaguń, 

2. Andrzeja Bąbkę, 

3. Mirosława Cabana, 

4. Łukasza Owieśnego, 

5. Igora Boczkaję. 

 

Zarząd po ukonstytuowaniu się: 

Łukasz Owieśny – przewodniczący zarządu 

Igor Boczkaja – z-ca przewodniczącego zarządu 

Alicja Żaguń – sekretarz 

Andrzej Bąbka – członek zarządu 

Mirosław Caban – członek zarządu 

 

Mieszkańcy Osiedla Leśnego zgłosili wnioski i uwagi dot. m.in.:  

• Kontenery przy Vendo Parku  

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- kontenery były przystosowane jako 

pomieszczenie socjalne dla Zarządu. Jednakże zmieniły się przepisy prawa budowlanego.  

Musieliśmy odstąpić od tego. Zarząd osiedla może korzystać z kontenerów ale jako 



pomieszczenie gospodarcze. Na dzień dzisiejszy nie można korzystać z kontenerów jako 

pomieszczenie socjalne i sanitarne. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- Zarząd może korzystać również  

z pomieszczenia na dziedzińcu Urzędu. 

• Mieszkaniec zapytał, czy można by było wykorzystać ten kontener jako zaplecze  

a  wybudować świetlicę na Osiedlu Leśnym? 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- budowa takiego budynku byłaby bardzo 

kosztowna. Są też kwestie planowania przestrzennego. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- obszar ten lepiej przeznaczyć na boisko 

wielofunkcyjne, a nie świetlicę. 

• Nasadzenia  

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- Burmistrz poinformował, że nasadzeń 

brakuje. Planowana jest wspólna akcja społeczna z Nadleśnictwem, aby było więcej nasadzeń 

na terenie miasta. 

A. Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- ul. Wiejska jest w trakcie budowy. Złożone  

są kolejne wnioski na budowę ulic Barwna, Słoneczna i Tęczowa. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- Poprosił, aby mieszkańcy  

przyłączali się do sieci wod.-kan. W przyszłości wydawane będą decyzje nakazowe, 

ponieważ podłączenie do istniejącej sieci wod.-kan. jest obowiązkiem mieszkańców.  

• Skrzyżowanie  ul. Ugory- ul. Leśna, oraz ul. Garbary 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- Zarząd Dróg Wojewódzkich ma gotowy 

projekt.  Wykonanie inwestycji podlega pod Zarząd Dróg Wojewódzkich. Ciężko 

sprecyzować termin realizacji inwestycji.  

• Mieszkanka przypomniała, że w 2017 roku były zbierane podpisy od mieszkańców, 

aby zamontować próg zwalniający na ul. Błonie. Problem nie został rozwiązany.  

Na ul. Błonie jest bardzo niebezpiecznie. Wielu kierowców przekracza dozwoloną 

prędkość. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- Instalowanie progu zwalniającego ma 

określone przepisy i swoją procedurę. Są pewne warunki techniczne, które trzeba spełnić.  

Na ul. Zbożowej, po akceptacji Zarządu Dróg były zamontowane progi zwalniające,  

po pewnym czasie mieszkańcy wnioskowali o likwidację tych progów. Dyrektor WUM 

poinformował również, że istnieje policyjna strona internetowa, na której można zgłaszać 

miejsca zagrożeń (np. nadmierna prędkość kierowców). 



- Mieszkanka zapytała, jakie przepisy pozwoliły na montaż progów zwalniających  

na ul. Sosnowej.  

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- poinformował, że na ul. Sosnowej nie ma 

progów zwalniających a wyniesienia. Wyniesienia to zupełnie inna forma niż progi 

zwalniające. 

- Radny Szymon Raczyński- dobrym pomysłem byłaby zmiana organizacji ruchu. 

• Oberwane ograniczniki gumowe przy sklepie Żabka przy ul. Leśnej. 

• Uwaga odnośnie ul. Prostej. Ulica Prosta jest bardzo dobrze wybudowana, ale  

na chodnikach po prawej stronie wzdłuż ogrodów działkowych  parkują auta. Czy jest 

możliwość likwidacji chodnika? 

C. Ball- Dyrektor Utrzymania Miasta- Poinformował, że parę lat temu przedstawiana była 

mieszkańcom koncepcja budowy ul. Prostej.. Były konsultacje, czego mieszkańcy oczekują. 

Koncepcja była też przedstawiana zarządom, całe ułożenie drogi i chodników. Problem jest  

z bocznymi wejściami na działki ROD. Po stronie Zarządu ROD stoi kwestia likwidacji wejść 

bocznych. Co spowoduje mniejszą ilość pojazdów. Nie ma możliwości likwidacji chodnika  

w tym miejscu. 

• Ulica Prosta na odcinku od ul. Nizinnej do ul. Ugory, oraz ul. Ugory- ul. Skośna-  

problem z zaparkowanymi samochodami,  bardzo słaba widoczność, co powoduje 

duże niebezpieczeństwo. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- Samochody zaparkowane przed 

posesjami to kwestia kultury mieszkańców. C. Ball poinformował, że nie można stawiać 

wszędzie znaków zakazujących. 

•  Między ul. Polną a Rolną stoi budynek. Problem z nasadzeniami od ul. Rolnej. Słaba 

widoczność. Właściciel posesji garażuje samochód na całym chodniku. 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- w dniu jutrzejszym zostanie to 

sprawdzone. 

• Odpady komunalne przy Vendo Parku 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- odpowiedział, że sprawdzi czy jest 

możliwość dostawienia koszy na śmieci. 

• Ulica Słoneczna i ul. Zbożowa- wyjazd w kierunku Kościoła. Przy samym 

skrzyżowaniu jest parking.  Na skrzyżowaniu jest bardzo niebezpiecznie. Propozycja 

montażu lustra. 



A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że ulica Zbożowa na całej 

długości ma pierwszeństwo. Włączając się do ruchu trzeba ustąpić pierwszeństwa. 

• Bardzo duży ruch na ulicy Nadbornej 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- natężony ruch jest w godzinach 

porannych, kiedy mieszkańcy dojeżdżają do pracy, oraz w godzinach powrotu z pracy. Ruch 

jest wszędzie coraz większy. 

•  Ulica Równa była ulicą dwukierunkową. Od kilku lat jest jednokierunkowa 

Mieszkaniec zapytał, dlaczego teraz jest ulicą jednokierunkową? Czy jest możliwość 

przeorganizowania tej ulicy na dwukierunkową? 

C. Ball- Dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta- oznajmił, że sprawdzi tę kwestię. 

 

J. Łukasik – podziękował wszystkim za pracę w Zarządzie Osiedla Leśnego. Pogratulował 

nowo wybranemu Przewodniczącemu Panu Łukaszowi Owieśnemu. Podziękował wszystkim 

zebranym mieszkańcom, oraz władzom.    

Zebranie zakończyło się o godz. 18.15 

 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Leśnego 

Józef Łukasik 

 

 

Protokołowała: 

Ewelina Kubiak 
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